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مدیر کل بیمه سلامت استان البرز:
ارسال پیامک اعتبار پوشش بیمه سلامت

 دکتر داود زارع مدیر کل بیمه ســلامت استان البرز از ارسال پیامک اعتبار 
پوشش بیمه سلامت خبر داد.

دکتر داود زارع در جمع خبرنگاران اظهار کرد : به منظور اطلاع رسانی و آگاهی بخشی به بیمه 
شدگان محترم بیمه سلامت از این پس در پایان هر هفته برای بیمه شدگانی که در هفته پیش 

رو اعتبار بیمه آنها به پایان می رسد، پیامک اطلاع رسانی ارسال می گردد.
مدیر کل بیمه سلامت استان البرز ضمن اعلام این خبر افزودند : این پیامک از طریق سر 
شماره ۱۶۶۶ به بیمه شدگان عزیز ارسال و دریافت هرگونه پیامک از سایر شماره ها از نظر این 
اداره کل وجاهت قانونی ندارد و لذا توصیه می شود بیمه شدگان عزیز مراقب کلاهبرداری و 
سوء استفاده افراد سود جو باشند.ایشان در ادامه یادآور شدند: بیمه شدگان عزیز از طریق شماره 
گیــری #۱۶۶۶* و آدرس SSO.my.GO.ir می توانند از وضعیت اعتبار بیمه ای خود 

کسب اطلاع نمایند.

 نشست صمیمانه مدیرعامل با فعالان کارگری 
شرکت پالایش نفت آبادان

حکیم قیم مدیرعامل پالایشگاه آبادان در جلسه چهار ساعته پیرامون مسائل و 
مشکلات کارکنان ارکان ثالث با نمایندگان آنان در واحد های مختلف ستادی و 

عملیاتی به گفتگو پرداخت .
مدیر عامل شرکت پالایش نفت آبادان رشــد تولید و ثبت رکورد در حوزه پالایش در سال 
جاری را نشان دهنده تعهد و همت کارکنان شرکت دانست و از تمامی پرسنل شرکت به ویژه 
کارکنان ارکان ثالث که با جان و دل در راستای تحقق منویات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 
در راستای افزایش تولید و بهره وری و تحقق شعار امسال؛ »تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین«؛ 
می کوشند، تقدیر کرد.ین نشست با هدف گفت  و  شنود درخصوص رفع دغدغه های کارکنان و 
کارگران تشکیل شد تا زحمتکشان این واحد صنعتی با کمترین نگرانی بر افزایش و رونق تولید 
تمرکز کنند.بر اساس این گزارش، نمایندگان کارگران در این نشست ضمن بیان دغدغه های 
خود، از توجه ویژه مدیرعامل شرکت به افزایش رفاه کارکنان و دغدغه های پرسنل قدردانی 

کردند.

  روند خدمت رسانی در بهشت سکینه )س( 
طی روزهای تعطیل متوقف نشد

رئیس سازمان مدیریت آرامســتان های شهرداری کرج گفت: طی چند 
روز گذشــته که تمامی ادارات و سازمان های استان البرز تعطیل بود، روند 
خدمت رسانی و ارائه خدمات به خانواده های عزادار در این سازمان متوقف 

نشد و به قوت خود باقی ماند.
محمد محمودی نژاد با اعلام این مطلب اظهار داشت: با توجه به تعطیلی چندروزه ادارات و 
سازمان های استان البرز به دلیل صرفه جویی در مصرف گاز، روند خدمت رسانی به خانواده های 
عزادار در این مجموعه به قوت خود باقی بود و لحظه ای متوقف نشد.وی افزود: طی روزهای 
تعطیل اخیر، پرسنل سازمان به خصوص اداره پذیرش متوفیات و معراج از ساعات اولیه صبح با 
تلاش ویژه اقدام به ارائه خدمات به خانواده های عزادار نمودند که این تلاش ستودنی و قابل تقدیر 
است.این مسئول در ادامه عنوان کرد: با بارش برف و رحمت الهی طی روزهای گذشته، نیروهای 
خدماتی سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج، اقدام به برف روبی و نمک پاشی در معابر 
و اماکن پرتردد بهشت سکینه )س( کردند.محمودی نژاد ادامه داد: در این زمینه بیش از ۵۰ نیروی 
خدماتی با استفاده از دو کامیون نمک و ماسه، اقدام به برف روبی پارک ها و معابر به خصوص 

محوطه معراج و برف تکانی درختان داخل قطعات و درختچه ها کردند.

 پرداخت 8000 میلیارد ریال تسهیلات 
توسط بانک توسعه تعاون استان البرز 

8000 میلیارد ریال تســهیلات در قالب 2597 فقــره پرونده اعتباری به 
بخشهای مختلف اقتصادی استان شامل صنعت و معدن، کشاورزی،بازرگانی 
خدمات، اشتغالزایی ، مددجویان تحت پوشش نهادهای حمایتی، ازدواج و 

فرزندآوری طی 9 ماهه سپری شده از سال جاری پرداخت شد.
به گزارش خبرنگار ما و به نقل از روابط عمومی بانک توسعه تعاون  استان البرز غیاثی مدیر 
شعب استان طی برگزاری جلسات شورای اداری و کمیته راهبردی شعب، با عنوان کردن این 
مطلب تصریح کرد: بانک توسعه تعاون همواره رسالت حمایتی خود را حفظ نموده و هرگز به دنبال 
سودسازی نمیباشد و از تمام توان خود در زمینه ارتقاء سطح اشتغال و رفاه استان استفاده نموده و با 
رویکردی تعاملی و مشتری محمور درصدد کاهش مشکلات و دغدغه های احاد جامعه از جمله 
صنعتگران، تولیدکنندگان و اقشار ضعیف استان بوده است. غیاثی با اشاره به پرداخت 8۰۰۰ میلیارد 
ریال تسهیلات در قالب 2۵97 فقره پرونده اعتباری تا پایان آذرماه سال جاری اظهار داشت: بازدید 
مستمر از شرکتهای تولیدی و بنگاههای اقتصادی و برگزاری جلسات متعدد در راستای ارتقاء 
سطح همکاری های فی مابین با نهادهای حمایتی استان سبب حضور موثر بانک توسعه تعاون در 
عرصه اقتصادی استان و پیشبرد اهداف دولت محترم گردیده و شاهد رشد بیش از ۱۰ درصدی 

پرونده های تسهیلات پرداختی نسبت به دوره مشابه سال قبل میباشیم.

توزیع سوخت جایگزین به 1080 مصرف کننده 
فراورده های نفتی در استان گلستان انجام شد

مدیر شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان از توزیع سوخت 
جایگزین به 1080 مصرف کننده فراورده های نفتی در شرایط افت فشار گاز 

در استان خبر داد.
سید محمد حسینی گفت: تمامی نفتکش ها، نیسان ها و فروشندگان در سطح استان برای 
توزیع سوخت جایگزین بسیج شده و ۱78 فروشنده نفت سفید و گازوئیل استان تکمیل ظرفیت 
شدند.وی افزود: شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی گلستان با توجه به شرایط بحرانی افت 
فشار گاز، در راستای حقوق شهروندی و مسئولیت اجتماعی خود، در کوتاه ترین زمان ممکن با 
برگزاری نشست با روسای نواحی در سطح استان اولویت خود را انجام اقدامات مناسب برای 
زمان قطعی کامل گاز قرار داد.حسینی ادامه داد: با تقسیم کار صورت گرفته تمام نفتکش ها، 
نیسان ها و ۱78 فروشنده فعال در سطح استان را برای توزیع به موقع سوخت جایگزین بر اساس 
اولویت هر شهرستان  بسیج کردیم و هم نفت سفید و هم نفت گاز تکمیل ظرفیت شد.وی گفت: 
تصمیم گیری به موقع استاندار گلستان به همراه دیگر مدیران ستادی در کنار سپاه در بحث 
فعالیت ادارات، مدارس و دانشگاه ها باعث مدیریت خوب بحران کمبود گاز شد و شرکت نفت به 
مانند زمان جنگ آماده فعالیت جهادی برای جلوگیری از کاهش مشکلات ناشی از کمبود گاز 
است.مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی گلستان افزود: نیروهای شرکت شبانه روزی در 
حال فعالیت هستند و از زمان افت فشار گاز به ۶۰۰ باب نانوایی، 2۵۰ مرغداری، ۵۰ باب گلخانه 

و 28۰ مورد از اصناف و صنایع تبدیلی و کشاورزی سوخت جایگزین توزیع شده است

شهرداری ها و شوراهای اسلامی شهر نقش اساسی 
در کسب رضایتمندی مردم دارند

 نماینده عالی دولت در اســتان البرز گفت: اقدامات بســیاری را در دستور 
کار قرار داده ایم و شــاهد تحولات محسوسی هستیم و این روند تا کسب 

رضایتمندی مردم و تحقق اهداف ادامه خواهد داشت.
به گزارش خبرنگار ما )امید ســلیمان گرمابکی ( – سکان دار البرز  در مراسم افتتاح فاز اول 
رونمایی از 2۶ اتوبوس در شهرستان فردیس ، ضمن تقدیر از اهتمام مدیریت شهری در فردیس 
جهت ارتقای حمل و نقل عمومی در این شهرســتان همزمان با روز هوای پاک، افزود: برای 
تحقق هوای پاک باید توجه ویژه ای به توســعه حمل و نقل عمومی داشته باشیم.وی ادامه 
داد: نوسازی و توسعه وسایل حمل و نقل عمومی تاثیر بسزایی در کاهش ترافیک و تسهیل در 
تردد مردم و پایداری هوای پاک دارد.عبداللهی گفت: عمده خواسته ها و رضایتمندی مردم در 
حوزه شهرداری ها است و باید در این مسیر همواره کوشا باشیم.وی افزود: شورای اسلامی شهر 
فردیس باید از فرصت بدست آمده برای خدمتگزاری به مردم، نهایت بهره برداری را داشته باشند.

استاندار البرز گفت: مردم همواره پای نظام و انقلاب بوده اند و این همراهی بر بار مسئولیت ما 
برای تامین نیازهای مردم می افزاید.وی افزود: شهرستان فردیس در بسیاری از زیرساخت ها 
با ضعف جدی مواجه است از این رو تلاش مضاعفی برای جبران کمبودها نیاز است.عبداللهی 
گفت: در استان البرز در حوزه های مختلف زیرساختی با عقب ماندگی های فراوانی مواجه هستیم 
بنابراین با احصا نیازها، نسبت به تامین نیازها وارد عمل شده ایم.وی افزود: اقدامات بسیاری را 
در دستور کار قرار داده ایم و شاهد تحولات محسوسی هستیم و این روند تا کسب رضایتمندی 
مردم و تحقق اهداف ادامه خواهد داشت.استاندار البرز گفت: شهرستان فردیس نیز به نگاه ویژه 
ای نیاز دارد و یکی از درخواست های مردمی، حل مسائل ترافیکی در این شهرستان است.وی 
افزود: ادامه خط دو قطار شــهری کرج طراحی شده و باید شهرداری و شورای اسلامی شهر 
فردیس در این راستا اقدام و پیگیری کنند.عبداللهی گفت: فاز اول خط دو قطار شهری در کرج 
در ایام دهه مبارک فجر امسال مورد بهره برداری قرار می گیرد و این پروژه باید امتداد و تسریع 
در کرج و فردیس داشته باشد.وی با بیان اینکه کمربندی و طرح جامع حمل و نقل در فردیس 
باید دنبال و اجرایی شود، افزود: شهرستان فردیس نیازها و مطالبات فراوانی دارد که باید با نگاه 
انقلابی و جهادی دنبال شود.استاندار البرز گفت: حل مشکلات و تحقق مطالبات مردم استان 

در گرو تلاش های مسئولین است و می توان با برنامه ریزی دقیق به تمامی اهداف رسید.

اخبار کوتاه 

کرمانشاه  - الهه فرهادی: رئیس هیات فوتبال استان کرمانشاه 
گفت: در شــهر کرمانشاه که نیمی از جمعیت دو میلیون نفری 
استان را در خود جای داده، تنها یک زمین چمن استاندارد آن هم 
در مجموعه آزادی داریم و مابقی زمین ها استاندارد لازم را ندارند.
علیرضا محبی زنگنه، در نشســت خبری با اعضای انجمن ورزشی نویسان 
استان، از حضور 2۶ تیم از کرمانشاه در رقابت های لیگی رده های سنی مختلف 
فوتبال کشور خبرداد وگفت: علیرغم  پتانسیل های فراوانی که در زمینه فوتبال 
داریم متاسفانه در بحث سخت افزاری همچون زمین چمن، سالن و امکانات با 

مشکلات عدیده ای مواجه ایم.
محبی زنگنه به کمبود امکانات و زمین چمن فوتبال در کرمانشاه اشاره کرد 
و گفت: در شهر کرمانشاه تنها یک زمین چمن استاندارد داریم که در مجموعه 
ورزشی آزادی است و زمین چمن مجموعه ورزشی ۱۵ خرداد اصلا قابل استفاده 

نیست چراکه نه تنها استاندارد نیست، بلکه هیچ امکاناتی هم ندارد.
وی تصریح کرد: متاسفانه دروازه هیچکدام از زمین های چمن کرمانشاه استاندارد 

نیستند و این مسئله برای فوتبالیست ها خطرآفرین است.
محبی زنگنــه در ادامه با انتقاد از عملکرد مدیــران کل ورزش و جوانان در 
سال های گذشته اظهارکرد: متاسفانه در سال های گذشته مدیران کل ورزش 
و جوانان هرکدام ضربه ای به فوتبال اســتان وارد کردند بعنوان مثال؛ زمانی در 
مجموعه ورزشی آزادی پنج زمین چمن فوتبال داشتیم، اما در زمان تصدی هر 
یک از مدیران کل یکی از زمین ها را به ساختمان تبدیل کرد، تا جایی که امروز 
فقــط دو زمین در این مجموعه داریم.وی تصریح کرد: زمانی که در مجموعه 
ورزشی آزادی زمین چمنی تخریب می شد بجای ترمیم و بازسازی آن، برای 
رشــته های ورزشی مختلف خانه درست کردند که همین خانه ها بلای جان 

فوتبال کرمانشاه شد.
رئیس هیات فوتبال استان با بیان اینکه 2۰ هزار ورزشکار در این رشته فعالیت 
دارند تصریح کرد: در ســالهای اخیر تعداد ورزشکاران رشته فوتبال استان رشد 
قابل توجهی داشته، بگونه ای که تا حدود 2۰ هزار ورزشکار در این رشته فعالیت 
می کنند، اما امکاناتی که در اختیار داریم همان امکاناتی است که چندسال پیش 
با پنج هزار ورزشکار سازمان یافته داشتیم.محبی زنگنه با بیان اینکه امروزه فوتبال 
در دنیا به یک صنعت تبدیل شده و طرفداران بسیاری دارد، بگونه ای که حدود 
7۰ درصد از مردم دنیا به این رشته علاقمند هستند تاکید کرد: متاسفانه این در 
حالی است که فوتبال کرمانشاه با مشکلات فراوان مواجه است و با وجود کمبود 

امکانات فوتبال در کرمانشاه هیچ رشدی نداشته است.
وی در ادامه به بازگشت تیم راهیان به لیگ دسته اول فوتبال کشور اشاره کرد 
و گفت: در سفر اخیر رئیس فدراسیون به کرمانشاه موضوع تیم راهیان را مطرح و 

اعلام نمودیم که کرمانشاه به یک تیم دسته اولی فوتبال نیاز دارد و چه بهتر که 
این تیم، راهیان باشد و آقای تاج هم از این موضوع استقبال کرد.

محبی زنگنه افزود: پس از این رایزنی ها آقای تاج اعلام کرد که پس از بازگشت 
به تهران این مســئله را پیگیری خواهد کرد و مقرر شد که در تهران هم یک 
نشست در این رابطه داشته باشیم و امیدواریم که این تیم برای سال آینده در لیگ 

دسته اول حضور داشته باشد.
رئیس هیات فوتبال اســتان در پایان به مشــکلات مالی تیم های فوتبال و 
فوتســال کرمانشــاه در هر دو بخش بانوان و آقایان اشاره کرد و افزود: قانونی 
درباره مسئولیت مدنی برخی واحدهای صنعتی مانند پالایشگاه ها، شرکت های 
نفتی، کارخانه های سیمان و ...داریم که طبق این قانون به دلیل آلایندگی هایی 
که این واحدهای صنعتی دارند و سلامت شهروندان منطقه را به خطر می اندازند، 
باید درصدی از درآمدهای خود را صرف امور فرهنگی و وررشی کنند که تاکنون 
این قانون در کرمانشاه اجرا نشده، اما در شهری مانند خوزستان تنها از همین راه 
حدود ۳۰ میلیارد تومان اعتبار أخذ و صرف ورزش استانشان کرده اند، بنابراین از 
استاندار کرمانشاه می خواهیم که این مسئله  را برای کمک به ورزش کرمانشاه 

پیگیری کند.
در ادامه این نشست نایب رییس هیات فوتبال کرمانشاه با بیان اینکه استعدادهای 
زیادی بین بانوان ورزشکار کرمانشاهی وجود دارد، اظهارداشت: در رشته فوتبال 

بانوان زیادی داریم که اکنون در بهترین تیم های لیگی کشور حضور دارند.
سمیه علیی با اشاره به پتانسیل های خوب بانوان کرمانشاه در رشته فوتبال، 
افزود: تمام فوتبالیست های تیم کرمانشــاه بومی استان هستند و تعدادی از 

بازیکنان استان نیز برای حضور در اردوی تیم ملی کشور دعوت شده اند.
وی تصریح کرد: برای پشــتوانه سازی این ورزشــکاران روی رده های پایه 
کارهای خوبی در استان انجام گرفته، بگونه ای که چند نفر از فوتبالیست های 
رده های جوانان و نوجوانان استان به عضویت تیم های ملی درآمدند.نایب رییس 
هیات فوتبال کرمانشاه خاطرنشان کرد: البته اگر شیوع بیماری کرونا نبود، بازیکنان 
بیشتری با سطح آمادگی بالا داشتیم که می توانستند جذب تیم های ملی شوند.

علیی به مشکلات نداشتن زمین چمن برای بانوان فوتبالیست در کرمانشاه اشاره 
کرد و گفت: متأسفانه زمین اختصاصی فوتبال بانوان در مجموعه ورزشی کوثر در 
اختیار ما نیست و به بخش خصوصی واگذار شده است، هرچند این زمین هم از 

نظر کیفیت و امکانات اصلا از شرایط خوبی برخوردار نیست.
وی تصریح کرد: متاســفانه تعدادی از فوتبالیســت های زن استان به دلیل 
مشکلات مالی و ساختاری از استان خارج شده و با استان های دیگر قرارداد بسته 
اند که اگر شرایط مطلوب در استان برای آنها فراهم شود قطعا شاهد حضور آن ها 

در استان خودمان هستیم.

اصفهان -بهمن راعی: چنانچه ادارت به دستور العمل های وزارت 
کشــور و اخطار های عملیاتی مشترک شرکت گازوبرق توجه 
نکنند شاهد قطع گاز و برق خواهند بود.در همین زمینه مشترکان 
پرمصرف خانگی نیز باید نسبت به مصرف انرژی اعمال مدیریت 
داشــته باشــند تا از لحاظ اقتصادی و اجتماعی یاریگر دیگر 

هموطنان خود باشند.
مدیردفترمدیریت مصرف شرکت توزیع برق اصفهان درباره اقدامات انجام شده 
در زمینه مدیریت مصرف برق در اصفهان افزود: متاسفانه در بخش خانگی هنوز 
۳۰ درصد مشترکین اصفهانی  پرمصرف هستند و هر چه میزان مصرف برق 
بالاتر رود با کاهش ســوخت برای صنایع و به تب روی آوری به سوخت های 
فسیلی روبه رو می شویم .مرسل صالحی، با اشاره به اینکه ادارات نیز در بخش 
بهینه مصرف گازباید نهایت دقت را داشته باشند افزود:باید اداره ها و سازمان ها 
در بحث مصرف برق ، گاز و آب نهایت صرفه جویی را داشته باشند.وی تاکید 
کرد:رسالت شرکت توزیع برق شهرستان این است که با خاطیان این موضوع 
برخورد کند در همین زمینه چنانچه ادارت به دستور العمل های وزارت کشور 
و اخطار های عملیاتی مشترک شرکت گازوبرق توجه نکنند شاهد قطع گاز و 
برق خواهند بودو این مسله ترک فعل مدیران هم محسوب می شود .وی تاکید 
کرد:باید حداقل ها در بحث مصرف انرژی رعایت شود ؛ادارات باید هوشمند سازی 
در سیستم های گرمایشی و سرمایشی را انجام دهند که به وسیله سیستم های 

اتوماتیک و استاندارد بتوانند بحث مدیریت مصرف را به خوبی انجام دهند .
 باید بحث مدیریت مصرف در بخش خانگی 

و همه بخش ها نهادینه شود
 وی با اشاره به اینکه بحث مدیریت مصرف برق ،کلا تابستان و زمستان ندارد 
و باید همیشه به این مسله توجه کرد افزود:باید بحث مدیریت مصرف در بخش 
خانگی و همه بخش ها نهادینه شود اصناف نیز باید به این موضوع توجه داشته 
باشند.مدیردفترمدیریت مصرف شرکت توزیع برق اصفهان تاکید کرد:در مواردی 
که توازن در مصرف وجود نداشته باشد پله های فرکانسی شرکت توزیع عمل 
خواهد کرد و محدوده وسیعی در خاموشی قرار می گیرد .  وی گفت:مردم باید 
در مصرف برق در زمستان نیز مدیریت مصرف داشته باشند الگوی مصرف در 
ایام گرم ۳۰۰ کیلو وات  ودر ایام سرد سال 2۰۰ کیلو وات است.صالحی افزود:در 
برق شهرستان اصفهان یک میلیون  و2۵۰ هزار مشترک داریم که 7۶ درصد 

خانگی،۱۶ درصد تجاری و 8 دهم درصد صنعتی هستند.
وی گفت:از جمله اقدامات شــرکت توزیع برای صرفه جویی در مصرف برق 
خاموش کردن یکی در میان  ۶۰ هزار چراغ لاک پشتی برق در شهر اصفهان 
است که این چراغ ها ربع ساعت بعد از غروب آفتاب روشن و یک ربع قبل از 

طلوع افتاب خاموش می شوند .
همچنین  مدیر روابط عمومی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان نیز خبر 
ازراه اندازی »پویش انرژی همدلی«  برای ترویج مدیریت مصرف در بین مردم 
خبر داد و گفت:این پویش با  همکاری شــرکت های توزیع برق ،گاز وپخش 
فرآورده های نفتی در راستای مدیریت مصرف انرژی در بین مشترکان راه اندازی 
شده است.سید مجتبی باطنی ، گفت: هر ساله ۵الی ۶ درصد توسعه مشترکین 
برق در بخش خانگی را شاهد هستیم و به طور کلی ۱۰ درصد مشترکین توزیع 
برق اصفهان خانگی هستند .البته در این میان ۳۰ درصد مشترکین خانگی نیز 
پرمصرف هستند.وی تاکید کرد:مردم باید توجه داشته باشند که برق انرژی پاک 
نیست چرا که برای تولید برق سوخت های فسیلی زیادی مصرف می شود ولی 
انرژی ایمنی می باشد که بلافاصله میتوان آن را قطع کرد واز خسارت جلوگیری 
نمود.در فصل زمســتان مصرف برق در اصفهان 9۰۰ مگاوات است که طبق 
دستورالعمل توانیر و وزارت کشور این میزان باید به 8۰۰ مگاوات بر ق در شهر 

اصفهان برسد .
راهکارهای مدیریت مصرف برق 

وی درباره راهکار های مدیریت مصرف برق دربخش خانگی گفت: در هنگام 
خرید وسایل برقی نظیر یخچال، ماشین لباسشویی و باید به برچسب مصرف انرژی 
توجه شود همچنین در ساعات اوج مصرف )۱۳ تا ۱7 و 2۰ تا 2۴ (، از به کار بردن 
وسایل پرمصرف مانند اتو، ماشین لباسشویی، جارو برقی، بخاری برقی خودداری 
شود ، برفک زدایی متناوب و تمیز کردن هریکماه یکبار یخچال فریزر، از عوامل 
مهم در افزایش طول عمر و عدم افزایش مصرف برق وسیله می باشند،استفاده 
کمترازوســایل تصویری،  . تمیز کردن مرتب لامپ ها و حباب های چراغ ها 
را دارای اهمیت دانســت. باطنی گفت: ادارات نیزباید به هنگام خروج از محل 
کار، از خاموش بودن لامپ ها و سایر وسایل الکتریکی دیگر اطمینان حاصل 
نمایند،همچنین از دستگاه هایی که امکان استفاده بصورت اشتراکی  دارد مانند 
)چاپگر، فاکس، اسکنر، فتوکپی ( که باعث کاهش مصرف برق می شود استفاده 
نمایند.وی ادامه داد: جایگزینی لامپ های LED و کم مصرف با لامپ های 
رشته ای و هالوژن که کمترین بازدهی را دارند، باعث کاهش هزینه برق مصرفی 
می شود همچنین نصب درب های اتوماتیک ورود و خروج در مغازه ها و مراکز 
تجاری، تاثیر زیادی در کاهش تلفات سرما و گرما دارد. مدیر روابط عمومی توزیع 
برق اصفهان گفت: سرویس و تعمیر مرتب تجهیزات الکتریکی مرتبط با پمپاژ آب 
جهت افزایش راندمان، اســتفاده از استخر و مخزن جهت ذخیره آب برای بهره 
برداری در زمان اوج مصرف، اصـــلاح و افزایش راندمان تجهیزات نصب شده 
موجود بر روی چاه های کشاورزی، آبیاری در ساعات غیر پیک و غیره از دیگر 

راهکار ها در بخش صنعت، تجاری و کشاورزی است .

رییس هیات فوتبال استان کرمانشاه: مدیردفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع برق اصفهان عنوان کرد:

۲۰ هزار ورزشکار در این رشته فعاليت دارند هوشمند سازی راهکار مدیریت مصرف انرژی

کرمانشاه - الهه فرهادی: سرپرست شرکت گاز 
استان کرمانشاه به تشریح دلایل ناترازی تولید و 
مصرف گاز در کشور و تبعات ناشی از آن پرداخت.

ناصر حسینی در جمع خبرنگاران مهمترین مشکل کنونی که 
در زمینه گاز کشور وجود دارد را ناترازی تولید و مصرف دانست 
و عنوان کرد: این ناترازی باعث شده تامین گاز برخی از بخش ها 

از جمله صنایع بزرگ  با محدودیت مواجه شود.
وی اضافه کرد: این ناترازی در شرایطی ایجاد شده که وضعیت 
تولید گاز ما در کشور مناسب و بیش از 9۰۰ میلیون مترمکعب 
در روز اســت که اگر به خوبی مدیریت شود، نه تنها گاز همه 
بخش ها تامین خواهد شد، بلکه می توانیم صادرات هم داشته 
باشیم.حســینی از دلایل متعدد ناتــرازی تولید و مصرف گاز 
در کشــور هم یاد و مصرف گاز از سوی نیروگاه ها را یکی از 
مهمترین این دلایل اعلام کرد و ادامه داد: در ایران 97 نیروگاه 

داریم که برای تعداد قابل توجهی از آنها باید گاز تامین شود.
سرپرست شرکت گاز استان کرمانشاه اظهار کرد: از سوی دیگر 
در گذشته گاز بخش هایی از شمال و شمال شرق کشور از طریق 
واردات گاز از ترکمنستان تامین می شد که اکنون این واردات 
قطع شده است.حسینی نادرست بودن رویه مصرف انرژی از 
جمله گاز در ایران را نیز از دیگر دلایل این ناترازی برشــمرد 
و خاطرنشان کرد: سال گذشته 2۳8.۵ میلیارد مترمکعب گاز 
در ایران مصرف شده که ۱22 میلیارد مترمکعب آن مربوط به 
بخش خانگی است، اما در همین مدت کشوری مانند ترکیه با 
شرایط اقلیمی و جمعیت مشابه ما تنها ۵7.۳ میلیارد مترمکعب 
مصرف گاز داشته است.حسینی با بیان اینکه عوامل متعددی 
مصرف گاز در ایران را بالا برده، از مهندســی نبودن ساخت و 
سازها، استاندارد نبودن مصالح، عایق کاری نشدن ساختمان ها 
و عدم توجه به مهندسی انرژی در فرآیندهای ساخت و ساز به 
عنوان عوامل مهم هدررفت انرژی در ایران نام برد و افزود: از 
سوی دیگر تجهیزات گرمایشی ما نیز بازدهی نامناسبی به اندازه 

تنها ۳۰ تا ۳۵ درصد دارند.
سرپرســت شرکت گاز استان کرمانشاه ابراز امیدواری کرد با 
هدف مدیریت مصرف انرژی به زودی شاهد ورود تجهیزات 
گرمایشی هوشمند به بازار کشور باشیم و حتی در برخی موارد 

خود شرکت های گاز متولی تامین این تجهیزات بشوند.

حســینی فرهنگ عمومی مصرف انرژی در ایران را نیز بر 
سوءمصرف کنونی که با آن مواجهیم بی تاثیر ندانست و اضافه 
کرد: در کشــور ما به دلیل آنکه مصرف انرژی هوشمندسازی 
نشده، مردم آگاهی ندارند که برای هر کاری چقدر انرژی مصرف 
می کنند.وی پایین بودن قیمت انرژی از جمله گاز را نیز یکی از 
مولفه های اثرگذار بر عدم صرفه جویی اعلام کرد و یادآور شد: در 
حالیکه در ایران قیمت گاز در پلکان اول مترمکعبی ۴۰ تومان، 
در پلکان دوم مترمکعبی ۶9 تومان و در پلکان سوم مترمکعبی 
9۶ تومان است، اما قیمت جهانی هر مترمکعب گاز به حدود 
۶۴۰۰ تومان می رسد.سرپرست شرکت گاز استان شیوه کنونی 
گازرسانی به مشترکین در ایران را نیز شیوه ای منحصر به فرد 
دانست که در کمتر کشوری اجرا می شود و خاطرنشان کرد: در 
اکثر کشورها مدیریت میزان مصرف انرژی توسط خود دولت  
انجام می شود.وی بر لزوم مدیریت مصرف انرژی وخصوصا گاز 
در کشور تاکید کرد که به عنوان امانت آیندگان در اختیار ماست 

و افزود: اگر چاره اندیشی نکنیم در آینده با مشکلات گسترده تری 
مواجه خواهیم شد.

20 هزار مشترک پرمصرف در کرمانشاه داریم
حسینی در ادامه به وضعیت مصرف گاز در استان کرمانشاه هم 
اشاره کرد و با بیان اینکه بیشترین رکورد مصرف در روزهای 
سرد اخیر مصرف روزانه ۱۴ میلیون و 7۰۰ هزار مترمکعب گاز 
در بخش خانگی، اداری، تجاری و آموزشی بوده است، گفت: 
بعد از این رونــد با مدیریتی که در بخش های مختلف انجام 
دادیم، مصرف گاز کاهشی شد.وی با بیان اینکه در مدت مشابه 
ســال های گذشته که بخش اداری و آموزشی به دلیل شرایط 
کرونا دچار محدودیت بود میزان مصرف گاز کرمانشاه روزانه ۱۰ 
تا یازده میلیون مترمکعب برای مشترکین غیرصنعتی بود، تاکید 
کرد: اکنون این میزان به روزانه بیش از ۱۴ میلیون مترمکعب 
رســیده و این در حالیست که نسبت به سال گذشته تنها سه 

درصد افزایش مشترکین داشته ایم.

سرپرست شرکت گاز استان کرمانشاه با بیان اینکه پیش بینی 
کرده بودیم امسال نسبت به سال گذشته ۱۰ تا ۱۵ درصد افزایش 
مصرف در کرمانشاه داشته باشــیم، عنوان کرد: اما متاسفانه 
در برخی روزها افزایش مصرف نســبت به سال گذشته تا ۳۵ 
درصد هم رسید.حسینی با اشاره به اینکه در سه ماهه زمستان 
ســال ۱۳99 در کرمانشاه و در بخش خانگی، تجاری، اداری، 
آموزشی  7۰۳ میلیون مترمکعب مصرف داشتیم که این میزان 
در سال گذشته به 78۱ میلیون مترمکعب رسید، خاطرنشان کرد: 
پیش بینی ما این بود که این عدد در سه ماهه زمستان امسال به 
9۰۰ میلیون مترمکعب برسد اما بیش از اینارقام خواهد بود، زیرا 
هیچ روزی نسبت به سال گذشته کمتر از ۱7، ۱8 درصد افزایش 
مصرف نداشتیم.وی از عوامل بالا رفتن مصرف گاز در کرمانشاه 
یاد کرد که بخش زیادی از آن ناشــی از عدم رعایت الگوی  
مصرف است و گفت: فقط ۳۰۰مدرسه را شناسایی کردیم که 
کانال کولر آنها باز است.سرپرست شرکت گاز استان کرمانشاه 
وجود مشــترکین پر مصرف را نیز عامل دیگری بر بالا رفتن 
مصرف گاز دانست و عنوان کرد: در کرمانشاه 2۰ هزار مشترک 
پرمصرف داریم که برخی از آنها در پلکان های ۱۰ به بالا هستند.
به گفته حسینی، بخش زیادی از این مشترکین در روستاها 
هستند که به دلیل بزرگ بودن منازل، عدم استفاده از مصالح 
استاندارد و ... مصارف زیادی دارند.حسینی با بیان اینکه اگر در 
بخش خانگی هر مشــترک تنها یک درجه دمای منزل خود 
را کاهش دهد ۱۰ درصد صرفه جویی در مصرف گاز خواهیم 
داشت، تاکید کرد: این میزان صرفه جویی برای فصل زمستان 
9۰ میلیون مترمکعب می شــود که به راحتی گاز دو کارخانه 
ســیمان ما را تامین خواهد کرد.سرپرست شرکت گاز استان 
کرمانشاه از راهکارهایی که برای مدیریت مصرف در استان در 
نظر گرفته شده هم یاد کرد و گفت: راهکارهای بلندمدت شامل 
اصلاح و استانداردسازی تجهیزات در بخش صنعتی، خانگی و... 
است که می تواند میزان مصرف را ۱۰ تا ۱۵ درصد کاهش دهد.

حسینی از بهینه ســازی موتورخانه ها نیز یاد کرد که ۱۵ تا 
2۰ درصد کاهش مصرف را به همراه خواهد داشــت و افزود: 
از سال گذشته تاکنون دو هزار موتورخانه سطح استان را رایگان 
بهسازی کردیم که ۱۵ میلیارد تومان برای آن هزینه شده است.
وی آموزش برای اقشر مختلف و خصوصا دانش آموزان را نیز 

ضروری دانست و تاکید کرد: برنامه داریم دوره مدیریت انرژی 
را در مدارس راه اندازی کنیم.سرپرســت شرکت گاز کرمانشاه 
برخورد با بخش های پرمصرف را نیز از دیگر راهکارها برشمرد و 
عنوان کرد: طی چند وقت اخیر گاز 8۰ اداره پرمصرف را قطع و 

۳۵2 مورد نیز اخطار صادر کردیم.
 پوشش 99 درصدی گاز شهری 

و 87 درصدی گاز روستایی در کرمانشاه
حسینی سپس از وضعیت پوشش گاز در استان هم یاد کرد 
و ادامه داد: هم اکنون از ۳۳ شــهر اســتان ۳۱ شهر دارای گاز 
است که اخیرا گازرسانی به ریجاب را نیز بهره برداری کردیم. 
گازرسانی به ازگله در سال آینده انجام خواهد شد و شهر سومار 
نیز مشمول شرایط گازرسانی نیست.سرپرست شرکت گاز استان 
کرمانشاه با بیان اینکه 2۳۰۵ روستای استان نیز قابلیت گازرسانی 
دارد که تاکنون ۱9۶7 مورد آن گازدار شــده، اظهار کرد: 2۴8 
روستا را در دست گازرســانی و 98 روستا را در دست طراحی 
داریم و گازرسانی به همه روستاهای دارای قابلیت استان را انجام 
خواهیم داد.وی ضریب نفوذ گاز در بخش شهری کرمانشاه را 
99.۱ درصد و در بخش روستایی را نیز 87.۵ درصد اعلام کرد.
به گفته حسینی، برنامه هایی که برای توسعه شبکه گاز و افزایش 
مشــترکین وجود دارد، مشــکلی برای تامین گاز بخش های 
مختلف ایجاد نخواهد کرد.سرپرست شرکت گاز استان کرمانشاه 
از وضعیت انشعابات غیرمجاز کرمانشاه هم یاد کرد و ادامه داد: 
عمده این انشعابات در مناطق حاشیه شهر و مربوط به ساخت 
و سازهای غیرمجاز است.حسینی انشعاب غیرمجاز گاز را مانند 
بمب زیرزمینی دانست و گفت: دلیل نداشتن اشتراک این واحدها 
تنها عدم دریافت مجوز از سوی شــهرداری است که ما را از 
ارائه خدمات به آنها منع می کند، وگرنه هزینه اشتراک و بهای 
گاز آنقدر نیست که مردم سراغ آن نیایند.وی درخواست کرد، 
تدابیری برای تامین گاز این مناطق در نظر گرفته شود تا هم 
مدیریت مصرف گاز انجام شود و هم جلوی مسائل اجتماعی و 
حوادث گرفته شود.سرپرست شرکت گاز استان در پایان میزان 
مطالبات این شــرکت از مشترکین را در انتهای سال گذشته 
۱۱87 میلیارد تومان اعلام کرد که اکنون به ۳۶۴ میلیارد تومان 
رســیده و به زودی 7۵ میلیارد تومان دیگر مربوط به یکی از 

پتروشیمی ها نیز از آن کاسته خواهد شد.

سرپرست شرکت گاز استان:

20 هزار مشترک پرمصرف در کرمانشاه داریم

شهردار کرج با اشاره به اقدامات اخیر مجموعه مدیریت شهری این کلان شهر در زمینه 
توسعه حمل ونقل عمومی و رضایت مسولان کشوری از این اقدامات، گفت: خوشبختانه 

نمودار وضعیت حمل و نقل عمومی کلان شهر کرج روند صعودی را طی می کند.
به گزارش خبرنگار ما )مهشید سلیمان گرمابکی ( - مهرداد کیانی ، ضمن اشاره به برگزاری صد و یکمین 
جلسه شورای عالی هماهنگی ترافیک کشور به میزبانی معاونت عمرانی وزیر کشور با موضوع وضعیت حمل و 
نقل شهر کرج، عنوان کرد: این جلسه در وزارت کشور با همراهی مؤثر رئیس شورای شهر کرج و حضور تیم 

حمل و نقل عمومی شهرداری کرج برگزار شد.
این مسول با بیان اینکه در جلسه مذکور، گزارش عملکردی از اقدامات مدیریت شهری کرج در حوزه حمل 
و نقل ارایه شــد، گفت: دوره ششم شورا دوره درخشش مدیریت شهری در این زمینه است و از بزرگترین 
دستاوردهای این دوره می توان به راه اندازی فاز اول از خط 2 قطار شهری کرج در دهه مبارکه فجر اشاره کرد.
وی با تأکید بر حمایت های ویژه شورای شهر کرج در توسعه حمل و نقل عمومی و یادآوری جوان بودن 
تیم حمل و نقل ترافیک شهرداری، عنوان کرد: قطعاً در آینده ای نه چندان دور می توانیم نوید دهنده اقدامات 

شاخص و بزرگی در این حوزه باشیم.
شهردار کرج در ادامه به تأکید رئیس شورا مبنی بر ضرورت تداوم حمایت های دولت در اتمام پروژه های 
کلانِ شهر از جمله ادامه مترو، بزرگراه شمالی و توسعه ناوگان اتوبوسرانی اشاره و بیان کرد: با حمایت های 
دولت اتمام این پروژه ها تسریع یافته و مدیریت شهری به مهمترین سیاست خود که کسب رضایت شهروندان 

است نزدیک تر می شود.
کیانی همچنین از رضایت مسولان کشــوری حاضر در جلسه از عملکرد مدیریت شهری کرج در رشد 
سیستم های حمل و نقل هوشمند و موفقیت در حوزه الیزه، )فعالیت خودروهای ثبت جریمه معاینه فنی(، 
یاد کرد و افزود: افزایش تعداد دوربین های ثبت تخلف در سطح شهر موجب کاهش تخلفات شهری و ارایه 
عملکردی مثبت در حوزه حمل و نقل و ترافیک شده همچنین شهرداری کرج نزدیک به 8۰۰ جریمه معاینه 

فنی در سال ۱۴۰۱ را صادر کرده است.
شهردار کرج اظهارامیدواری کرد: با تلاش جدی و موفق مدیریت شهری کرج و حمایت های دولت، شاهد 

توسعه خدماتِ شهری در دیگر زمینه های خدماتی، عمرانی، فرهنگی و... نیز باشیم.
لازم به ذکر است در این جلسه مهدی جمالی نژاد، معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور، 
پوریا محمدیان یزدی، مدیر دفتر حمل و نقل و ترافیک و دبیر شورای عالی هماهنگی ترافیک شهرهای کشور، 
رئیس پلیس ترافیک شهری کشور )فراجا(، رؤسای اتحادیه های تاکسیران، اتوبوسرانی و حمل و نقل همگانی 
کشور، احمد افضلی معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز، حمدالله رحمتی پور، رئیس پلیس راهور 
استان البرز، علی قاسمپور، رئیس شورای اسلامی شهر کرج، مهرداد کیانی، شهردار کرج، فرزین فرشاد، معاون 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج، محسن امیدوارحسینی، رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهری 

شهرداری کرج مدیران کل معاونت حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج حضور داشتند.

شرکت پالایش نفت آبادان در راستای 
منویات مقام معظــم رهبری و تکیه بر 
دانش داخلی و همکاری با شرکت های 
دانش بنیان با ســپردن تعمیر حساس 
ترین قطعه سیســتم کنترل به شرکتی 
داخلی، گامی برای قطع وابســتگی به 
شرکت های تولید و تامین کننده خارجی 

برداشت.  
باهنر مسئول اتوماسیون صنعتی این شرکت در این رابطه توضیح داد: فاز ۳ پالایشگاه آبادان واحد اصلی و 
سیستم های کنترل به نوعی مغز آن است و واحد پردازنده مرکزی آن که دستورها را صادر می کند قطعه 
مهمی دارد که اگر کسری از ثانیه دچار اختلال شود سیستم از سرویس خارج می شود و تعمیر و تعویض این 

قطعه یکی از مشکلات و نگرانی های همیشگی بوده است.  
او افزود: پردازشگر مرکزی تولید شرکت یوکوگاوا است که مشابه این قطعه با دشواری تامین می شود و 
امکان تولید و تعمیر آن پیش از این وجود نداشت که پالایشگاه را مجبور به تامین آن با قیمت های چند 

برابر ارزش واقعی می کرد.  
باهنر از رفع مشکل با پذیرش ریسک نخستین تجربه تعمیر توسط متخصصان داخلی به همت مدیریت 
جهادی این پالایشگاه خبر داد و گفت: پس از تحقیق و پژوهش های بسیار با شرکتی آشنا شدیم که پس 
از ملاقات مقرر شد به صورت آزمایشی تعمیر قطعات پردازنده مرکزی به این شرکت واگذار شود و در این 

زمینه موفق عمل کرده.  
به گفته مسئول اتوماسیون صنعتی پالایشگاه آبادان روند تعمیر این قطعات مهم و حساس با تعامل دو جانبه 
مهندسان پالایشگاه آبادان و تلاش این شرکت برای دستیابی به مهندسی معکوس سپری شد ، نخستین 
قطعات تعمیر شده پس از سه مرحله به کارگیری آزمایشی در نقاطی با حساسیت کمتر در مدار اصلی واحد 

تولید بنزین درمدت بیش از یک سال با مشکل خاصی مواجه نشده اند. 
 او ادامه داد: این تجربه موفقیت آمیز ســبب شد 2۴ قطعه دیگر به این شرکت واگذار شود و پالایشگاه 
آبادان نیز با حذف هزینه بی رویه وحمایت از شــرکت های داخلی گامی را در جهت پیشبرد اهداف عالیه 

نظام برداشت. 
باهنر تکرار تجربه های مشابه در سایر بخش های پالایشگاه آبادان و دیگر شرکت های نفتی را امکانپذیر 

و اعتماد به توان داخلی و ریسک پذیری را لازمه آن دانست.  
واحد اتوماسیون صنعتی با نیروهای متخصص و جوان خود بر تمام واحدهای کنترل نظارت و نسبت به 
تعمیر و تجهیز آنها با استفاده از توان نرم افزاری و سخت افزاری اقدام می کند و در واقع واحدی برای افزایش 

بهره وری و کاهش احتمال بروز حوادث می شود.

وضعیت حمل و نقل عمومی کلان شهر 
کرج روند صعودی دارد

گامی دیگر برای ایستادگی مقابل تحریم ها 
در پالایشگاه آبادان برداشته شد

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز گفت: وظیفه کمیته ایثارگران دهه فجر انقلاب 
اسلامی تبیین نقش ایثارگران در پیروزی، شکل گیری و تثبیت انقلاب اسلامی و تکریم ایثار، 
مجاهدت و ازخودگذشتگی های صورت گرفته در آن دوران در چارچوب برنامه های ستاد دهه 

فجر است.
ســلیمان رستمیان، مدیرکل بنیاد شهید و ایثارگران استان البرز، طی نشستی که با حضور مسؤولین ایثارگران 
دستگاه های اجرایی پیرامون ایام الله دهه فجر، در سالن جلسات اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز 
برگزار شد، ضمن گرامی داشت یاد و خاطر شهدا و ایثارگران، وظیفه کمیته ایثارگران دهه فجر انقلاب اسلامی را 
تبیین نقش ایثارگران در پیروزی، شکل گیری و تثبیت انقلاب اسلامی و تکریم ایثار، مجاهدت و ازخودگذشتگی های 
صورت گرفته در آن دوران در چارچوب برنامه های ستاد دهه فجر دانست و گفت: در شرایط کنونی باید تلاش کنیم 
نسبت به سنوات گذشته با قدرت و روحیه مضاعفی ارزش ها، دستاوردها و آنچه که انقلاب اسلامی برای این کشور 
خلق کرده و امروز به عنوان سرمایه اجتماعی در جامعه وجود دارد را برای نسل امروز و آینده کشور تبیین و تشریح 
کنیم.مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز به نقش ایثارگران در انقلاب اسلامی اشاره و تصریح کرد: 
نقش ایثارگران در ابعاد مختلف مطرح می شود که در بحث انقلاب، باید به انقلاب بپردازیم، آن انقلاب عظیمی که 
با یک پشتوانه عظیم ایدئولوژیکی، اسلام و مردم شکل گرفت، باید مؤلفه هایی که باعث شد مردم با علاقه و روحیه 
مجاهدت و شهادت طلبی انقلاب را در برابر آن همه جریان هایی که امروز هم میراث آن در خارج و داخل کشور 
برعلیه آن ایده و تفکر وجود دارد با اقتدار به پیروزی برساند بازگو شود و بدانیم این مهم راحت به دست نیامده است.

رستمیان افزود: پس از پیروزی انقلاب اسلامی جریان های معاند زیادی برعلیه انقلاب وجود داشت که با قدرت 
ولایت، رهبری و مردم همه این جریان ها حذف و انقلاب به پیش رفت و امروز به این مرحله رسیده است.

دنیا در این روزها با ابزار رسانه ای استقلال، آزادی و جمهوری اسلامی را با تعریف دیگری برای مردم مطرح می کند
وی بابیان اینکه دنیا در این روزها با ابزار رسانه ای استقلال، آزادی و جمهوری اسلامی را با تعریف دیگری برای 
مردم مطرح می کند، گفت: لازم است همه کسانی که می توانند برای تبیین ارزش های انقلاب که بهترین مؤلفه آن 

همان ایثار، مجاهدت و ازخودگذشتگی است تلاش کنند.
دبیر شورای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت استان البرز افزود: نقطه برجسته ما در دوران انقلاب و دفاع مقدس ایثار، 
مجاهدت و صبر خانواده های معظم شهدا و ایثارگران بود، این مؤلفه ها سرمایه انقلاب است که به فرمایش مقام 

معظم رهبری مدظله العالی در بحث گام دوم انقلاب باید سعی کنیم برای نسل امروز و آینده کشور تبیین کنیم.
رســتمیان ادامه داد: امروز در بحث تبیین ارزش های انقلاب در بیانیه گام دوم انقلاب کاری صورت نگرفته و 
نتوانستیم آنچه را که باید انتقال بدیم، منتقل کنیم، همه باید بدانند انقلاب اسلامی یک انقلاب ارزشی از بطن 
توده های مردمی است که مردم برای ریشه کن کردن یک نظام حاکم سلطه که سرسپرده استکبار بود قیام کردند 
و آن را از ریشه برکندند.مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز در پایان با تأکید بر اینکه برگزاری جلسات 
بزرگداشت دهه فجر باید خروجی و نتیجه مؤثری در بر داشته باشد گفت: مجموعه دستگاه های اجرایی زیرمجموعه 
کمیته ایثارگران باید هرچه سریع تر برنامه های خود را در حوزه ایثارگران تحت پوشش، اقداماتی که از گذشته صورت 

گرفته و برنامه هایی که باید اجرایی شود ذیل ستاد گرامی داشت برنامه ریزی و تدوین کنند.

 نقش ایثارگران 
در پیروزی انقلاب تبیین شود


